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Medlemmar i Lommabuktens Seglarklubb kallas härmed till 2024 års Årsmöte.  

 

Datum: Torsdagen 2024-11-28  

Tid: 19:00  
Plats: LBS Klubbhus 
 
Ekonomisk redovisning för verksamhetsåret 2023-2024 samt budget för kommande verksamhetsår 
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Dagordning för årsmötet  

Ordinarie årsmöte skall hållas årligen före november månads utgång. Vid årsmötet skall följande ärenden 

förekomma (ordningsföljden kan ändra som så är lämpligt): 

1. Val av ordförande och sekreterare för sammanträdet 

2. Godkännande av kallelse till mötet 

3. Fastställande av dagordning 

4. Val av två justerare tillika rösträknare 

5. Föregående mötesprotokoll 

6. Upprättande av röstlängd (kan anstå tills behov föreligger) 

7. Styrelsens och kommittéernas berättelser 

8. Revisorernas berättelse 

8.5 Fastställande av resultat och balansräkning 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen och föregående verksamhetsår 

10. Budget för kommande verksamhetsår samt fastställande av medlemsavgifter och övriga avgifter för det 

kommande året 

11. Fastställande av styrelsearvoden 

12. Val av styrelseledamöter för en tid av två år 

13. Val av revisorer för en tid av två år 

14. Vad av ledamöter till kommittéerna 

15. Val av representanter och suppleanter till förbund och organisationer där LBS har representation 

16. Val av valberedning 

17. Ärende som förelägges mötet av styrelsen samt ev bordlagda ärenden 

18. Frågor och motioner som inkommit från medlemmarna i stadgeenlig ordning 

19. Övrig information 
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Verksamhetsberättelser 

Verksamhetsberättelse 2023–2024 

Styrelsen för Lommabuktens Seglarklubb lämnar härmed följande verksamhetsberättelse och redovisning av 

förvaltningen för verksamhetsåret 2023-10-01 till 2024-09-30. 

Under året som gått kan vi konstatera att det varit ett mellanår med generellt sett något lägre aktivitet i 

klubben. Tillströmningen av nya juniorseglare för Optimist är lägre, vilket i och för sig är en liknande trend 

runt om i landets segelklubbar. Likaså har vi inte lyckats fylla våra utbildningstillfällen i samma grad som 

tidigare. Även när det gäller medlemsintäkter ser vi att de är något vikande.  

I styrelsen har vi diskuterat om detta kan kopplas till den allmänna samhällsutvecklingen med hög inflation 

och ökade kostnader för hushållen. 

Vår eminente kanslist Lars Jörnvi har meddelat att pensioneringen närmar sig (vilket vi har svårt att 

föreställa oss) och att han kommer att gå ner i tid 2025. Lars utför en rad olika uppgifter inom klubben med 

stor variation vilka kan bli svåra att ersätta. Styrelsen för diskussioner om utformningen av kanslitjänsten 

framöver och hur vi på bästa sätt kan ersätta Lars arbete. 

Styrelsen ser även framåt och har tillsatt en Framtidsgrupp som har börjat arbeta med övergripande frågor 

för hur LBS kan utvecklas både på kort och lång sikt. LBS har ett arrendeavtal med Lomma kommun som 

gäller till och med 2033 men frågorna behöver börja diskuteras och förberedas redan nu inför kommande 

förhandlingar med kommunen. Vi har bland annat börjat med att kontakta andra segelklubbar i vårt 

närområde för att dra lärdom av de processer de fört vid omförhandling av arrendeavtal samt utveckling av 

verksamheten. 

Under året som gått har vi investerat i en ny elbom till landplatsen för 70 000 kr, då den tidigare var utsliten. 

Snärtan har fått en ny utombordare för 10 000 kr, likaså Blå Ormen för 60 000 kr. Vi har sålt vår båt ”Röde 

Orm” vilket inbringade 5 000 kr. Mastkranen i hamnen har uppgraderats och renoverats. Som vanligt 

uppmanar vi alla våra medlemmar att vara försiktiga och aktsamma vid nyttjandet av våra gemensamma 

anordningar så att de ska hålla länge. 

Trenden med husbilar på parkeringen har fortsatt under året. Vi har infört en avgift i betalautomaten där 

husbilsägarna kan lösa en biljett för att få tillgång till vår gästdusch och gästtoalett. Via statistik i automaten 

ser vi att husbilsägarna löser biljett för att få tillgång till våra faciliteter, vilket ändå ger en liten intäkt då vi 

inte kan ta ut någon uppställningsavgift. 

Riktigt glädjande var det att se alla medlemmar vid säsongsinvigningen. I år kändes det som att vi var fler än 

vanligt och många stannade kvar till långt in på eftermiddagen för att njuta av det fina vädret samt mingla 

med alla båtvänner. Vår duktiga orkester kom som traditionen påbjuder och nytt för i år var en tipsrunda 

där båtkunskaperna sattes på prov till mångas vånda. 

I år tog vi en paus från större arrangemang men nästa år hoppas vi kunna erbjuda SM i Express och kanske 

någon båtklass till. Vi arbetar för att fortsatt kunna erbjuda möjligheten för aktiva seglare att få uppleva 

Lommabuktens fina seglingsarena. 

Vi kan inte nog tacka alla våra aktiva kommittémedlemmar, vår lyftpersonal, våra medlemmar som ställer 

upp vid våra event samt alla övriga (ingen glömd) som engagerar sig i vår klubbverksamhet. Utan er alla 

hade vi inte haft en sådan fantastisk klubb som LBS är och det är även en förutsättning för vår verksamhet. 

Vi är en av Sveriges större segelklubbar med en fantastisk anläggning som vi äger. För att vi ska kunna 

fortsätta med vår fina klubbverksamhet är vi beroende av er medlemmar varför vi uppmanar er alla att 

engagera er i LBS. 
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Övergripande redovisning: 

Styrelsen har sedan 2023-11-24 bestått av: 

- Karin Månsson, ordförande 

- Leif Sundbäck, vice ordförande 

- Petronella Kindt, sekreterare 

- Håkan Larsson, kassör 

- Per Kroon, seglingskommittén 

- Carola Netterlid, jollekommittén 

- Walid Hamawander , båtlivskommittén 

- Peter Nilsson, utbildningskommittén 

- Set Tomasic, bygg- och anläggningskommittén 

- Tord Schoug, båtplatskommittén 

- Staffan Andersson, miljösamordnare 

Styrelsen har sammanträtt 11 gånger under verksamhetsåret. Därutöver har styrelsen eller delar av styrelsen i 

arbetsgrupper träffats för att avhandla löpande ärenden. Två ordinarie medlemsmöten har avhållits. Antalet 

medlemma 2024-11-06 var 1259 st (föregående år 1 396 st). Lars Jörnvi har ansvarat för kansliet och har 

även adjungerats till styrelsemötena. Även i år har vi haft hamnvärdar under seglingssäsongen. Marie 

Eriksson har ansvarat för det löpande ekonomiarbetet. 

Under verksamhetsåret har det skickats ut totalt 25 st nyhetsbrev (föregående år 31 st) varav det senaste gick 

till totalt 1 631 st e-postadresser (föregående år 1 873 st). Antalet är reducerat på grund av utstädning av 

inaktiva användare vilket är en nödvändighet för att hålla nere månadskostnaden i vårt e-postprogram 

MailChimp 

Från 1 juli 2023 migrerades statistiken för vår hemsida www.lbs.nu till Google Analytics 4 och vi kan nu 

konstatera att statistiken avviker så mycket att det inte går att jämföra med tidigare år. 

Om det är bytet av verktyget för hemsidan från IdrottOnline till KanslietOnline eller att Google Analytics 4 

presenterar datan på ett annat sätt kan vi inte avgöra. 

 Vi har därför valt börja om och inför nu tre variabler som återkommer i statistiken från Google Analytics 4 

• Totalt antal händelser: 232 572 

• Totalt antal användare: 16 174 

• Antal händelser per aktiv användare: 14,47 

• Page view: 88 479 

Som referens presenterar vi ändå de starkt avvikande siffrorna: 

Hemsidan har under verksamhetsåret haft 36 702 sessioner (2022 var det 63 057). Totala antalet sidvisningar 

har varit 88 479 (2022 var det 129 766) vilket ger att varje session i genomsnitt besökte 2,3 sidor (2022 var 

det 2,06). 

De mest besökta sidorna har varit Välkommen till LBS, Väder, Seglarskola, Mina sidor, Anmälningar, Jolle, 

Boka båtkurs, Nyheter och Kontakta oss. Bokning av båttvätt syns inte längre då det bara är en interaktion 



                Lommabuktens Seglarklubb  

                              Årsmöteshandlingar 2024-11-28 
 

6 

direkt från hemsidans första sida ”Välkommen till LBS”. Det har under året publicerats totalt 97 nyheter 

(föregående år 93 nyheter) på hemsidan. 

LBS har 1 118 st följare på Facebook (föregående år 1 067 st) dit alla nyheter från hemsidan delas. LBS 

jolleverksamhet Lomma Sailing Team har 626 följare (föregående år 604 st) på Facebook där det är ett 

väldigt aktivt nyhetsflöde och publiceras mycket bilder. Den slutna Facebook-gruppen ”LBS-are” har 706 

medlemmar (föregående år 655 medlemmar). 

Karin Månsson, Ordförande 

Leif Sundbäck, vice Ordförande 

Verksamhetsberättelse 2023–2024 Seglingskommittén 

Seglingskommittén har haft 13 medlemmar under verksamhetsåret och planerade att genomföra den Nya 

Trimcupen (18/5), Fyrtorn (29/6), KM för Kölbåt och Snipe (21/9) och 17 poängseglingar med start den 

2/5. 

Den Nya Trimcupen är en utveckling av den som vi mycket lyckat arrangerade tillsammans med Northsails 

för några år sedan, men sedan loftet stängde i Lomma har antalet deltagare minskat dramatiskt. Den Nya 

Trimcupen innehöll tre tydliga komponenter: utbildning, kappsegling och hygge. Utbildningen bestod i att 

Martin Strandberg, Martin Krite samt Claes Hiersemann pratade före kappseglingen bla kring förberedelser 

inför en kappsegling. Under själva kappseglingen var Claes ute med en rib och coachade seglarna direkt 

samtidigt som båtarna filmades. 

Vi hade 12 båtar som deltog där alla utom två kom från Lomma. Hygget började med en pub under 

fredagskvällen och avslutades med en aftersail där Claes visade film och berättade och instruerade seglarna 

vad han såg på filmerna. Det blev en mycket lyckad säsongsstart för Lommaseglarna. 

Tyvärr fick vi ställa in Fyrtorn då det var för det var för få anmälda deltagare. 

Poängseglingarna har haft 7-17 deltagande båtar där grillen alltid har varit igång under aftersailen. Samtidigt 

som kölbåtarna seglade sin 5 nm långa bana seglade Masterseglarna sin lite kortare bana norr om hamnen. 

Masterseglarna är samlingsnamn på de äldre personer som seglar jolle. Det brukar var några Snipear och 

ILCAor. 

Klubbmästerskapen för Kölbåt och Masterseglare genomfördes i magiskt fint seglarväder. I varje fall om 

man gillar sol, vinden var i svagaste laget och vred i princip 180 grader efter en timmes segling. 

Som tidigare år har Snipe har haft sin Snipe-cave mer eller mindre varje lördag under året. Trim, regler och 

annat har avhandlats. Eller bara pratat segling. Därtill var det under 6 torsdagskvällar föredrag av olika 

personer. Bla en spansk coach, en meteorolog och en internationell seglingsdomare. 

Delar av Seglingskommittén har även engagerat sig i Jollarnas kappseglingar. Vi har också fått hjälp av jolle 

och landplatsgruppen vid våra kappseglingar. 

Ett stort tack till alla som har engagerat sig under året för att vi ska kunna ha så fina och välarrangerade 

kappseglingar som vi har i Lomma. Utan er fungerar det inte. 

En stor faktor att vi får tackmail efter våra kappseglingar är att vi faktiskt är genomtänkta i våra 

arrangemang. Vi försöker alltid att hjälpa hitresta seglare att hitta rätt och känna sig välkomna. Därtill har vi 

alltid frukost och aftersail vid våra kappseglingar, inte bara för seglarna utan också för funktionärerna. Det 

sociala är en stor del av att kappsegla. 

Bara en kan vinna på sjön men alla kan berätta en historia på land! 

För Seglingskommittén, Per Kroon 
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Verksamhetsberättelse 2023–2024 Jolle- och ungdomsverksamheten 

LBS och Lomma Sailing Team kan blicka på ett framgångsrikt år präglat av fina resultat och fler aktiva 

seglare.   

Lomma Sailingteam har under året haft två Optimistseglare representerade i Team Sweden och tävlat i NM 

och kommande VM. Oskar Netterlid placerade sig på tredje plats på nationella rankingen och säkrade en 

plats till VM I Argentina i december 2024. Maja Skarin kvalade in till JNM i Danmark. 

Linnea Messing och Viktoria Novak tog en eftertraktad plats i årets UVM-lag i 29er på tjejsidan. De har 

även med sig fina placeringar med sig från året bland annat ett guld på JSM och därmed en plats till 

Seglarnas Mästare på Marstrand. På ungdoms-VM i Marstrand seglade Ida Kayser hem guldet i U17 och 

brons i Aero 6 tjej. 

Fyra seglare från Lomma Sailingteam har nu blivit antagna till riksidrottsgymnasiet Sundsgymnasiet, 

Vellinge. Där representeras nu LBS av Nils Netterlid, Björn Knox Jönsson, Maja Larsson Bergqvist och 

Linnea Messing som tränar och tävlar i klassen Wazsp. Detta är en växande foilande klass. Maja Larsson 

Bergqvist tog en 2:a plats individuellt i Wazsp och 2:a plats i lag under Sardinia Sailing Cup. 

Trycket på seglarskolan har varit något lägre än föregående år med totalt 86 deltagare över 8 

veckor. Analysen är mindre barnkullar och sämre privatekonomiskt läge. 

Under sommaren har LBS arrangerat GP i 29er med 17 anmälda besättningar. 

Vi ser en något minskad tillströmning av barn och ungdomar. Vi har fortfarande aktiva kappseglare i våra 

träningsgrupper men en stor utmaning är att fylla på med nya kappseglare. Vi erbjuder tre träningsgrupper 

för Optimistjolle baserat på kompetens och erfarenhet. 

Vi har arrangerat en dag med prova-på segling i samband med Lommafesten för att marknadsföra 

Seglarskolan vilket var oerhört populärt där våra unga ledare var med och arrangerade.  

Lomma Sailingteams ungdomar fortsätter att segla efter att de har vuxit ur Optimistjollen. Vi har nu två 

29:er besättningar, två besättningar i RS Feva, fyra i Waszp och sex aktiva i RS Aero. 

I år fortsätter vi segla fram tills Lucia ett Luciatåg som målsättning på vattnet som 

avslutning.  Sammanfattningsvis har LBS haft ett lyckat år med fina resultat men något färre deltagare i vår 

verksamhet. Nu ser vi fram emot ett spännande 2025. 

Carola Netterlid, Jollekommittén 

Verksamhetsberättelse 2023–2024 Båtlivskommittén 

Båtlivskommitté anordnade säsongsinvigning som ägde rum den 1/5-24 kl 10 där styrelsen informerade för 

nya medlemmar vilket efterföljdes av ”sillafrukost” kl 11. Alla var nöjda med säsongsinvigningen och det är 

ett gott samarbete i teamet.  

Klubbmästerskapen ägde rum 2023-09-21 med efterföljande sedvanlig ärtsoppa och punsch som 

båtlivskommittén anordnade.  

Vår eskader gick till Lynneten 2024-08-31 då fick vi låna grillen på klubbhuset. Vi blev ca 40 medlemmar 

som kom med humöret i topp.  

Under hösten och vintern 2023 och våren 2024 har vi haft Sailers-Pub vid 6 tillfällen på klubbens 

övervåning där medlemmar kommit för att umgås och prata båtuppleveser under den gångna säsongen. 

Walid Hamawander, Båtlivskommittén 
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Verksamhetsberättelse 2023–2024 Landplatskommittén: 

Båtplatskommittén består idag av 16 anmälda deltagare, varav ca 14 regelbundet har träffats under året. 

Gruppen har åtgärdat fel och skador i hamnen och på landplatsen. 

Strykjärnet: Årligt underhåll av markytor har utförts, vilket inkluderar röjning och mekanisk 

ogräsbekämpning. Batteridriven maskinpark för röjning av sly har köpts in för att fasa ut äldre bensindrivna 

maskiner. 

Årligt underhåll av markytor har även inbegripit bortforsling av däck och dylik utrustning som lämnats på 

området. 

Hamnen: Städning och underhåll av masthusen. Fellagda master har flyttats, vattenslangar har 

säsongsflyttats och utkastare har funktionstestats. Platsskyltar har kilats och skyddshuvar över eluttag och 

centraler har tagits av och på efter säsong. 

Tord Schoug, Landplatskommittén  

Verksamhetsberättelse 2023–2024 Bygg och Anläggningskommittén 
Klubbhuset (BAK): 
Nya LED armaturer är installerade i klubbhusets nedre möteslokal och övre lokal. 
Nya LED armaturer är installerade i köket. 
-Nya stenskivor installerade på klubbhusets uterum. 
-Ny micro inköpt i köket. Den används mycket när vi har seglarskola. Den gamla la av. 
-Nya duschar i herrarnas och damernas omklädningsrum installerade. 
-Lagat skadorna på vägg i herrarnas omklädningsrum. 
-Ökat ventilationen och ökat golvvärmen för att vattnet ska torka, åtgärden ser ut att hjälpa. 
-Utbytt klubbhusets ruttna vindskivor på den gamla delen som fått rötskador, nu är alla 
vindskivor inklädda med plåt för att undvika röta. 
-Målning av Hoddan utfört. 
-Gräsmattor, träd och buskar har blivit klippta runt klubbhuset. 
-Nya pulversläckare inköpta, de gamla var för gamla får vara max 10 år. 
 
Hamnen (BAH): Avser bryggor, Kryp i Lä, Masthusen, Jollebyggnaderna, Hoddan/soprum 
samt Mastkranarna 
-Kontroll och besiktning av jordfelsbrytare samt isolationsmätning av eluttag och 
belysningsanläggningarna på samtliga uttagspollare på bryggorna. 
-Reparation av elbesiktningsåtgärder. Elanläggningen på bryggorna är hårt utsatt av väder och 
kräver mer och mer reparation, detta kostar. 
-Installerat nytt digitalt lås till jolleboden. Elektroniken är hårt utsatt för väder vilket påverkade 
det gamla låset. 
-Lilla mastkranen har byggts om och galvaniserats för att motverka rost, 
stora mastkranen hade besiktningsåtgärder som har åtgärdats, dessa kostnader stod Lomma 
-Kommun för. 
-Deltagit i möten med Lomma Kommun angående hamnens skötsel en gång i månaden. 
-Reparation av A-brygga är klart. 
-Reparerat läckage på vattenledning på brygga C och E. 
 
Landplatsen och Å-huset (BP) 
-Kontroll och besiktning av jordfelsbrytare samt isolationsmätning av eluttag och 
belysningsanläggningarna på samtliga uttagspollare. 
-Reparation av skadad elstolpe i gång D medförde ökade kostnader. 
-Utbyte av lysrörsarmaturer i verkstan till LED armaturer. De gamla kan orsaka brand, LED 
armaturer ger en lägre elkostnad. 



                Lommabuktens Seglarklubb  

                              Årsmöteshandlingar 2024-11-28 
 

9 

-Reparation av lysrörsarmatur i förrådet. 
-Installation av lysrör över elcentral i förrådet. 
-Nya pulversläckare inköpta till verkstaden, värmestuga samt miljöstationen. De gamla var för 
gamla då de max får vara 10 år. 
-Nya brandvarnare installerade i verkstaden och värmestugan, fanns inga tidigare. 
-Installerat ny elbom, den gamla var helt utsliten. 
-Plåtdörrarna till verkstaden och värmestugan är målade, började att få rostskador. 
 
Varvskranen och tvättanläggningen (BAKRA) 
-Utfört service och kontrollbesiktning av kran samt lyftredskap. 
-Större besiktningsåtgärder blev utförda på varvskranen, Lomma Kommun står för dessa 
kostnader. 
-Provtagningar av tvättvatten samt underhåll av tvättanläggningen utfört. 
-Schemaläggning av tvätt-personal samt administration av bokningar e.t.c. 
-Under 2023 lyfte och tvättades 441 båtar. Från januari till september 2024 lyftes och tvättades 
233 båtar. 
-Av 288 omdömen har vi fått betyget 4,9 av 5 möjliga. 
-Riskanalys för varvskranen är skriven för att undvika personskador, denna har förmedlats till berörd 
personal. Allt för att undvika personskador. 
-Det mesta har utförts av egen regi och ideella krafter inom klubben. 
-Besiktning av kranar och test av elanläggningar har utförts av ackrediterad personal. 
 
Set Tomasic, Bygg och anläggningskommittén 
 
Verksamhetsberättelse 2023–2024 Utbildningskommittén: 
Under verksamhetsåret 2023-2024 har vi haft följande utbildningar: Förarintyg, Kustskepparintyg, 
Utsjöskeppare, Båtmekaniker och VHF/SRC.  Hösten 2024 fick vi, precis som föregående år, en nedgång i 
deltagarantal dock inte lika mycket. Vi tillskriver fortfarande det oroliga ekonomiskt läge i allmänhet i 
samstämmighet med våra kollegor i den nautiska utbildningsbranschen. 
 
Peter Nilsson, Utbildningskommittén 
 
Verksamhetsberättelse 2023–2024 Miljökommittén 

Miljökommittén sammanträder vanligtvis en gång i månaden. 

• Vårt arbete har utgått ifrån LBS miljöplan och LBS miljö och säkerhet (arbetsmiljöpolicy), och vi 

har hållit styrelse och medlemmar uppdaterade med regler och förordningar på miljöområdet. 

• Vi har arbetat för att förhindra nedsmutsning på landplatsen. Främst med sliptillstånd och 

avfallshantering. Vi har även diskuterat och lämnat förslag till styrelsen på åtgärder för de som inte 

lever upp till regelverket på landplatsen. 

• Vi har fortlöpande följt Båtunionens vägledande miljöinformation. Deltog i Båtunionens digitala 

miljökonferens i mars, som bl a handlade om nytt regelverk för båtbottenfärger 

(kemikalieinspektionen), XRF-mätning på båtskrov (röntgenfluorescensteknik för att hitta bly, zink, 

koppar och tenn) och livscykelanalys för att reducera klimatbelastning från fritidsbåtar 

(elektrifiering ingen fördel i dagsläget). Har även deltagit i Båtunionens webbinarium om 

miljöarbete i båtklubben. 

• Två av klubbens medlemmar har gått Skånes båtförbunds XRF-utbildning. Nu har vi kunskapen 

som behövs när kraven på oss ökar från myndigheterna. 

• Vi har uppdaterat och sett till att avfallshanteringsplanen efterlevs, delvis i samarbete med Lomma 

Kommun. Återstår att ta fram nya informationsskyltar över hamnen. 

• Vi har skött driften av miljöstationen på landplatsen samt miljöskåpet i jolleboden. 
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• Vi har övervakat och bistått med att verksamhetsrapport för tvätt-verksamheten vid Varvstorget 

upprättats och redovisats för styrelsen, kommunens miljöenhet och tekniska förvaltningen. 

• Miljökommittén har påbörjat en förstudie av en anläggning på landplatsen där klubbens 

medlemmar har möjlighet att själva, eller med hjälp utifrån, sanera sina båtbottnar på ett effektivt 

och miljövänligt sätt. Det är tänkt som en 10 x 20 meter tät betongplatta med plats för flera båtar. 

Man täcker in båten med en tät presenning för att förhindra spridning av färg- och slipavfall. Det 

miljöfarliga avfallet dammsugs och deponeras i befintliga behållare, båt och betongplatta spolas av 

och vattnet leds ner i avfallsbrunnar med en ansluten reningsanläggning i likhet med den på 

varvstorget. I samband med detta undersöker vi möjligheten att få LOVA-bidrag. Det står för 

lokala åtgärder för bättre havs- och vattenmiljö och söks hos länsstyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                Lommabuktens Seglarklubb  

                              Årsmöteshandlingar 2024-11-28 
 

11 

Prislista 

Prislista, förslag till årsmötet 2024 

 

Vinterplats Pris Övriga avgifter Pris 

Kat A = 2.00 - 2.99 2 050 Kö-avgift båtplats 300 

Kat B = 3.00 – 3.99 2 310 Inträdesavgift 100 

Kat C = 4.00 – 4.99 2 800 Nyckel 200 

Kat D = 5.00 – 6.00 3 470 Frihamnsmärke 200 

Kat special 3 470 Gästplats 1 månad 1 300 

Trailerparkering/år 600 Gästplats (sommarplats) 5 500 

  Sommarplats kajak mast-hus 600 

Kajplats 
 

Sommarlandplats** 5 500 

Kat A = 2.00 – 2.99* 4 100 Mast på landplats 600 

Kat B = 3.00 – 3.99* 4 780 Plats i mast-hus utan Landplats 600 

Kat C = 4.00 – 4.99* 5 780 Standert 150 

Kat D = 5.00 – 6.00* 6 930 Hyra klubbhus helgdag 2 500 

Kat special* 8 300 Hyra klubbhus dagtid 1 500 

  Städning klubbhus 2 100 

  Förvaring av vagga 350 

  Gräsklippning landplats 500  

  LBS elavgift/kWh 3,5 

*Inklusive 1 bottentvätt  Rampavgift 150 

  Ramp årskort 1 500 

**Sommarlandplats mer än två år    Snärtan-avgift              400  

År 3 kajplatsavtal sägs upp, kajplats 
återgår till kön och sommarlandplats 
utgår   

5 500   

År 4 sommarlandplats gånger 2 11 000   

År 5 sommarlandplats gånger 3 16 500   

    

Medlemsavgift Pris Administrativa avgifter Pris 

Junior 250/år Påminnelseavgift 1 100 

Senior 650/år Påminnelseavgift 2 200 

Familjemedlem 250/år   

Pensionär 250/år   

Hedersmedlem 0/år   
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Gästhamnsavgift    

Hamnavg gästhamn < 8 m 210/dygn   

Hamnavg gästhamn 8-10 m 250/dygn   

Hamnavg gästhamn 10-12 m 300/dygn   

Hamnavg gästhamn 12-15 m 375/dygn   

Hamnavg gästhamn 15-18 m 450/dygn   

Hamnavg gästhamn >18 m 550/dygn   

Hamnavg gästhamn frihamnsm. 70/dygn   

El avgift       50/dygn   

Serviceavgift husbilar       50/dygn   

    

Alla priser i svenska kronor    
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Prislista Jolle säsongen 2024-2025 

Prislista Jolle  Pris  

    

Träningsavgifter termin    

Optimist Grön 1 1 pass/vecka 1 500  

Optimist Grön höst 1 pass/vecka 1 500  

Optimist Blå 2 pass/vecka 2 500  

Optimist Röd 2 pass/vecka 2 500  

29:er 2 pass/vecka 2 500  

Zoom 1 pass/vecka 2 100  

RS Aero 2 pass/vecka 1 900  

    

Race Camp 4 pass/vecka 2 000  

Seglarskola  2 300  

Adoptera jolle per termin  800  
 

   

Landplatsavgift Jollearenan    

Jolle – liten på land  400  

Jolle – stor på land  650  

Jolle – katamaran på land  1300  

Vinterplats jolle  350  

    

Alla priser är angivna i svenska kronor    
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Prislista varvskran för säsongen 2024-2025 

 Priserna för lyft och tvätt baseras på 30 min hanteringstid. För 
därutöver påbörjad 30 min period tillkommer 50 % av priset.  
Priser med fet stil avser pris för båt med kajplats i Lomma Hamn. 
/pris för båt från annan hamn än Lomma, medlemskap krävs. 

  

Tjänst Båtstorlek 

 < 10,0 m < 32,8 ft 10,01 m > 32,81 ft > 

  

 Båtar utan rigg 

Lyft tvätt tillbaka i sjön alt i vagn 660:- / 990:- 940:- / 1375:- 

Lyft sjösättning från vagn 570:- / 720:- 720:- / 900:- 

  

 Båtar med rigg på 

Lyft tvätt tillbaka i sjön 1000:- / 1500:- 1375:- / 2120:- 

   

Trailerburna sportsegelbåtar med centrumlyft säsongskort mars-oktober 

Båtar med betald kajplats i hamnen eller betald trailerplats på 
uppläggningsplatsen 

1200:- 

Ha båt hängande i kranen för service eller dylikt. Båten ska vara säkrad med sidostötter! 

Måndag – onsdag v 19 – v 35 och efter särskild överenskommelse 2000:- / 300:- / dygn 

   

Alla priser i svenska kronor   
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Valberedningens förslag till styrelse- och kommittéledamöter för verksamhetsåret 2024/2025 

Styrelseledamöter 

Ordförande    Karin Månsson    Vald för ytterligare 1 år 

V ordförande    Leif Sundbäck    Förslag: Omval 2 år 

Sekreterare    Petronella Kindt   Vald för ytterligare 1 år 

Kassör     Håkan Larsson    Förslag: Omval 2 år 

Seglingskommittén   Per Kroon    Vald för ytterligare 1 år 

Bygg o anläggningskommittén  Set Tomasic    Förslag: Omval 2 år 

Båtplatskommittén   Greger Trobäck    Förslag: Nyval 2 år  

Jollekommittén    Carola Netterlid    Vald för ytterligare 1 år 

Båtlivskommittén   Lise Willumsen    Förslag: Nyval 2 år 

Miljökommittén   Staffan Andersson   Förslag: Omval 2 år 

Utbildning    Pär Nickels    Förslag: Nyval 1 år 

Val av revisor och revisorssuppleant för en tid av ett år 

Stellan Larsson    Revisor Sammankallande  Förslag: Omval  

Tommy Liljenberg   Revisor     Förslag: Omval  

Pelle Allroth    Revisorssuppleant   Förslag: Omval  

Seglingskommittén 

Per Kroon    Sammankallande 

Jan Carlander 

Pär Halléus 

Stellan Larsson 

Ulf Lindwall 

Fredrik Schön 

Leif Olsson 

Karl-Henrik Jönsson 

Rune Netterlid 

Anette Wong Jere 

Pelle Allroth 

Joakim Sjöberg 

Johan Leide 

Micael Lundgren 

Jollekommittén 

Carola Netterlid    Sammankallande 

Carl Gustavsson 

Jan Wichert 

Mats Carselid 

Axel Netterlid 

Pia Dolan 

Markus Skogfeldt 

Sofia Stjärnerud 

Simon Kindt 

Peter Persson 
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Bygg o anläggningskommittén inklusive klubbhus 

Set Tomasic                             Sammankallande 

Christer Persson 

Peter Dagner 

Mats Dagner 

Tommy Liljenberg 

Anne Dagner 

Stefan Jonsson 

Julio Moreira 

Gregers Jensen 

Uno Ljungsryd 

Bent Chistensen 

Roy Ericsson 

Thomas Nilsson 

Karl-Erik Peters  

Lis Peters             

Båtplatskommittén 

Tord Schoug    Sammankallande 

Jan Börjesson 

Dan Böttcher 

Hans Garmer 

Ulf Håkansson 

Mats Jensen 

Jan-Ola Johnsson 

Bo Knutsson 

Janeric Kronroth 

Ronny Pedersen 

Christer Persson 

Björn Skarin 

Peter Kristensson 

Klas-Göran Grönlund Svensson 

Ingrid Grönlund Svensson 

Anders Larsson 

Jan Peter Dahlberg  

Miljökommittén 

Staffan Andersson   Sammankallande 

Tommy Liljenberg 

Lars-Uno Berg 

Malin Pedersen 

Ronny Pedersen 

Ulf Ekdahl 

Carl-Axel Nordin 

Båtlivkommittén 

Lise Willumsen    Sammankallande 

Walid Hamawander 
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Andrea Ammar Swedenklef 

Niclas Ottosson 

Adrian Lundgren 

Marie Wallén Öhman 

Elisabeth Wollmer 

EC (Eva-Catrin) Jonsson 

Malin Pedersen 

Peter Öhman 

Snärtan-Gruppen 

Fredrik Forsgren 

Riccardo Repetto 

Anne Lingström 

Dion Spiller 

Anders Jepsson 

Carl Andersson 

Thomas Nilsson 

Programvärdar 

Gregers Jensen 

Benny Leveen 

Lennart Larsson 

Peter Aspe 

Utbildningskommittén 

Pär Nickels    Sammankallande 

Peter Nilsson 

Per Erlandsson 

Erik Ahlsten 

Valberedning 

Lis Peters    Sammankallande 

Christer Persson 

Birgitta Jensen 

Mats Jensen 

Pär Halléus 
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Kommittéernas mål och planer för 2024-2025 

Seglingskommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2024-2025 

Vår verksamhetsplan är inriktad på hur Seglingskommittén kan stödja segling och kappsegling i 

Lommabuktens seglarklubbs främst map kölbåtssegling och äldre jolleseglare (Masterseglare). 

Nedanstående aktivitetslista ligger till grund, men är varken begränsad till eller helt bunden av, vad vi 

vill/kan åstadkomma i Skåne. 

Nr. Aktivitet 

1. Aktivt jobba med klubbfrågor. 

2. Arrangera poängseglingar under säsongen, kallas 

Torsdagsseglingar. 

3. Arrangera klubbmästerskap för kölbåtar och äldre jolleseglare 

(Masterseglare). 

4. Arrangera en kappsegling för kölbåtar i maj. 

5. Arrangera en distanskappsegling i Sundet. 

6. Stödja nya seglare med hjälp. 

7. Anordna seglingsinitierade träffar under icke seglingssäsong. 

8. Vid behovs utbilda kappseglingsfunktionärer. 

9. Svara på medlemsfrågor. 

10. Marknadsföra segling/kappsegling i Skåne. 

11. Vid behov hjälpa jollekommittén eller andra kommittéer i deras verksamhet. 

12. Säkerställa att Seglingsledarna får sin årliga uppdateringsutbildning av SSF. 

13. Arrangera SM för Express 

Informationskanaler: 

Våra informationskanaler är: telefon, mail, vår egen LBS web, Sailarena, samt Facebook. 

Per Kroon, Seglingskommittén 

Jollekommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2024-2025 

Vår målsättning med jolleverksamheten är framförallt att öka bredden. Vi vill se fler barn och ungdomar 

som aktivt tränar jollesegling. Målsättningen är att vi ska vara runt 60 aktiva jolleseglare till hösten 2025. 

-Träning på vattnet planeras starta i början av mars.  

- LBS kommer att arrangera några tävlingar under året bland annat Lomma Beach Race med Öresunds-

Race. 

-Vår ambition är att arrangera en dag med Prova-På segling i samband med Lommafesten för att 

marknadsföra Seglarskolan. 
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-Vi kommer att erbjuda något färre platser på seglarskolan sommaren 2025. Målsättningen är att vi ska ha 

minst 85% beläggning på dessa kurser. 

-Vi fortsätter att löpande byta ut seglarskolejollarna.  

-Vi kommer att ge fler tränare möjligheten att öka sin kompetens genom att erbjuda dem att gå de av SSF 

anordnade tränarkurserna. 

-Vår ambition är att skapa att involvera fler aktiva föräldrar i klubben för att skapa långsiktighet och 

engagemang. 

Carola Netterlid, Jollekommittén 

Båtlivskommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2024-2025 

Båtliv kommer att hålla i kommande årets Klubbmästare/fest och umgänge, torsdagsträffarna:  

• Aktiviteter och föredrag planeras på torsdagskvällar med varierande tema.  

• Sailors Pub på Övervåningen på klubbhuset en gång i månaden på hösten/vintern där man träffas 

och umgås med lite dryck och snacks.  

• Lucia fika. 

• Säsonginvigning 1/5-25 med Sillafrukost  

• Säsongavslutning med ärtsoppa och punsch. 

• Eskadern för LBS klubbmedlemmar - Vi kommer ge oss iväg på familjeeskader till någon trevlig 

hamn där vi grillar och umgås, vid dåligt väder så blir det grillafton vid LBS klubbhus.  

• Fortsatt förvalta Snärtan och arbetet att få henne aktiv och tillgänglig för medlemmar. Få ut henne 

mer på torsdagar och in i ungdomsverksamheten. Göra aktiviteter som utbildning och kurser med 

båten.  

• Planera att anordna en träffpunkt för LBS med informationstält på Lommadagarna 

Walid Hamawwander, Båtlivskommittén 

Landplatskommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2024-2025 

Strykjärnet:  

Avverka sly och mekanisk ogräsbekämpning av markytorna. 

Genomförande av utbildningar på maskiner och utrustning i verkstaden. 

Skapa rutiner och reglering för utförande av heta arbete. 

Hamnen: Inventera och funktionsbesiktiga bryggor. 

Funktionskontrollera utkastare samt ta in och ut slangar efter säsong. 

Tack till alla som ställer upp och utför arbetsuppgifterna, då ovan beskrivna och mycket därtill sker på 

frivillig väg. 

Tord Schoug, Landplatskommittén 

Bygg- och anläggningskommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2024-2025 

Klubbhuset (BAK): 

Installera två nya elhandtorkar på gästtoaletterna för att spara papper och minska papperskostnader. 

Hamnen (BAH):  Avser bryggor, Kryp i Lä, Masthusen, Jollebyggnaderna, Hoddan/soprum samt 

Mastkranarna. 

-Deltaga i möten med Lomma Kommun angående hamnens skötsel en gång i månaden. 
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-Planera årlig kran och el besiktningar. 

-Upprätta riskanalys gällande mastkranarna. 

Landplatsen och Å-huset (Bal) 

-Stänga av och tömma vattnet innan frosten. 

-Se till att vattnet på landplatsen inte sätts på för tidigt till våren för att undvika frysning av ventiler, vilket 

medför mycket arbete och ökande kostnader. 

-Teckna serviceavtal till elbommen. 

-Det fattas gnagskydd på en del av grunden som kommer att åtgärdas. 

Varvskranen och tvättanläggningen (BAKRA) 

-Planera årlig kranbesiktning. 

-Provtagningar av tvättvatten samt underhåll av tvättanläggningen. 

-Schemaläggning av tvätt-personal samt administration av bokningar. 

-Önskvärt är om båtägarna vars båtar tvättlaget lyfter är mer aktiva och hjälper till att skrapa havstulpaner 

och själv toar hand om sprutorna för att avlasta tvättlaget. 

-Vi kommer sannolikt att anordna en kurs i ”Tunga lyft” och bottentvätt för att fylla tvättlagen då många 

börja komma upp i åren. 

Set Tomasic, Bygg- och anläggningskommittén 

Utbildningskommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2024-2025: 

Utbildningskommittén planerar att under 2025 fortsätta att erbjuda utbildningarna på samma vis som 

tidigare. 

Utbildningskommitténs representant i styrelsen avgår på egen begäran efter många år på posten med en ny 

förmåga som årsmötet utser. 

Peter Nilsson, Utbildningskommittén 

Miljökommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2024-2025: 

Målsättning: 

    -att vi håller oss uppdaterade avseende miljöregelverk gällande för vår verksamhet. 

    -att vi följer och efterlever SBUs rekommendationer avseende miljöverksamheten. 

    -att vi till styrelsen framför våra rekommendationer och förslag till beslut. 

 

Plan: 

    att med bibehållna funktionärer i gruppen uppfylla målsättningen. 

    att kontrollera att upprättad avfallshanteringsplan efterlevs. 

    att revidera avfallsplan och övrigt miljöarbete om behov för detta finns 

Staffan Andersson, Miljökommittén  
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Inkomna motioner från medlemmar: 

Inga motioner har inkommit till styrelsen. 

 


